
 
 

SPF Seniorerna Horredsbygden 

Protokoll fört vid  styrelsemöte den 15 september 2022 på Hedevallen. 

 §1.  Bengt Carlsson förklarade mötet öppnat och hälsade alla välkomna.  

 §2.  Närvarande var Bengt Carlsson, Bertil Johansson, Elenor Båtsman, Helge Karlsson, Ingela Ottosson, Ingrid Kallin, 

Kurt Hult, Rolf Hermansson, Gerd Wenander och Lena Hult 

 §3.  Elenor Båtsman valdes att justera protokollet. 

 §4.  Dagordningen godkändes. 

 §5.  Föregående protokoll gicks igenom och lades till handlingarna. 

 §6.  Vår ekonomi är fortsatt god. Alla räkningar är inte inkomna. Vi beräknas gå några tusenlappar back efter det. 

 §7.  Bengt informerade att vi har 153 medlemmar + fyra nya som ännu inte har betalt. Tre stycken har gått över från 

vänmedlem till fullvärdig medlem. 

 §8.  Vi utvärderade träffar, kurser och promenader. Grillkvällen fungerade fint och vi hade tur att vädret höll sig bra. Vi 

var mycket nöjda med septemberträffen. Edvard C Johansson var mycket underhållande. Lindhultspromenaden var bra. 

Vi hade rekorddeltagande (45 st) i Svartrå/Åkulla. Kombinationen resa och promenad blev lyckad. Naturreservatet 

Björkekullen blev givande. 

 §9. Bengt visade ny information från förbundet. Det finns en ny plan för policy för hemsidan.  Det finns en digital kurs 

(kostnadsfri) om privatekonomi i oktober. Ingen i styrelsen var intresserad.  Vi kan få adresser till 70-åringar i området 

för att värva medlemmar. Vi beslöt att då slopa utskick till 67-åringar. 

 §10.  Vi pratade om vårens underhållningar. Ingela kontaktar Annika och Svante Andreasson för marsträffen.  Bengt 

försöker få Kerstin Johansson som visar bilder från Kap Verde till aprilträffen.  Rolf kontaktar Christer Olson för ev. 

spelning på sommarträffen. Övriga namn som dök upp som förslag var Gunilla Poppe, Erling Lundberg och Duokomp.  

Ett förslag som inkommit att flytta sommarfesten till Hedevallen förkastades p.g.a. att köks- och diskmöjligeter inte 

räcker till. 

 §11. Övriga frågor:  Vi skulle behöva någon form av högtalare vid t.ex. promenaderna. Vi kan ev. få låna någon från 

Kungsbacka för att testa. Rolf undersöker vidare om kvaliteter och priser. Inflationen gör att vi anser att ett förslag till 

årsmötet är att höja inträdet till månadsmötena, Redan nu bestämde vi att öka till 120 kr till julfesten från nuvarande 

100 kr.  Lenas kurs har börjat som en bokcirkel. Trädgårdsgruppen har haft avslutning. 

 §12 Nästa möte blir 17 november kl. 14 på Hedevallen. Valberedningen inbjuds. 

 §13. Bengt tackar och avslutar mötet. 
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